
 
Orkanger Idrettsforening, Anleggsavdelingen 

Protokoll fra styremøte 20/6 2017 kl. 18.00 i Garasjen 
 

 

Tilstede Tor Arne Opphaug, Øyvind Togstad, Ove Aanonsen, Grethe V. 

Vullum, Knut A. Steen og Hans Kringstad 

Meldt fravær Rolf Bj. Semb 
 

Sak nr. Sak 

Bakgrunn for saken 

Vedtak 

1/17 Godkjenning av innkalling og sakliste Godkjent 

2/17 Godkjenning av protokoll fra styremøtet 23.08.2016 Godkjent 

3/17 Økonomi klubbhus og anlegg 

Tor Arne Opphaug og orienterte. Saldo på 15 500 for 

Klubbhuset og 221 000 for anlegg. 

Tatt til orientering. 

4/17 Drift klubbhus og anlegg, inkl tennisbanen og 

Thamshavnbanen 

Tor Arne Opphaug, Knut A. Steen og Grethe V. 

Vullum orienterte. 

* Idrettsparken i god stand, stort sett tre-fire mann 

i arbeid på dagtid. 

* Merarbeid med de seks 3-erbanene, men OK. 

* Strømbrudd i kioskvogn, jordfeil blir sjekket. 

* Spredning av gummigranulat på kunstgressbanene 

forsinket pga regn. 

* Merking er slitt på friidrettsbanen, furunåler 

tærer trolig på dekket. 

* Vi vurderer nærmiljøanlegg på Thamshavnbanen. 

* Tennisbaner må erstattes når arbeidet starter med 

Folkehelsesenter. 

Tatt til orientering. 

5/17 Investeringer 

Behov for ny klippepadde med tromler. Nypris 

73 000 kr. 

Tor Arne Opphaug får 

fullmakt til å vurdere 

kjøp kontra leasing. 

6/17 Banefordeling i Idrettsparken 

Øyvind Togstad orienterte; alt under kontroll. 

Tatt til orientering. 

 

 
Protokoll fra møte 20.06.2017 bekreftet og godkjent av de som var tilstede: 

 

Orkanger XX 

 

_______________  _______________  _______________ 

 

_______________  _______________  Ref, Hans Kringstad   

 


